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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 23. 4. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie 

Abou, prof. Petr Oslzlý, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej Vodička 
Omluveni: Bc. Sylva Tománková 
 
I.    Chod fakulty: 

 Kolegium děkana projednalo otázky inscenace studia Marta DIFA „Peer Selbst“, jehož 
režisérem a dramaturgem jsou studenti R. Kvapil a J. Kačena. Dále se zabývalo incidentem 
rozbití dveří v Astorce (J.Kačena). Rektor JAMU navrhuje případ řešit před disciplinární 
komisí DIFA. V této souvislosti děkan navrhuje jmenovat nové členy komise, a sice za 
pedagogy prof. M. Plešáka, Mgr. S. Talpovou a MgA. B. Chládkovou, ze studentů pak T. 
Bucharovou II. DM, P. Pacákovou II. DV a L. Matěje II. ČH. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu udílení čestného doktorátu siru T. Stoppardovi. 
Materiály k přípravě brožury jsou již shromážděny, prof. Kovalčuk předá text svého laudatia 
MgA. Drozdovi, který je pověřen redigováním brožury. V tomto týdnu je třeba také zajistit 
studenty, kteří se budou účastnit diskuse s T. Stoppardem. Dále bude svolána organizační 
schůzka i s pracovníky rektorátu (čtvrtek 26. dubna 2007 v 11.00 hod.). 

 V pátek 27. 4. 2007 od 10.30 hod. bude zasedat Umělecká rada DIFA JAMU. 

 Dnes ve 13.30 hod. proběhne zasedání Akademického senátu DIFA, kde bude projednán 
rozpočet. Na minulém zasedání Senátu byla schválena Výroční zpráva o činnosti fakulty za 
rok 2006 i Výroční zpráva o hospodaření fakulty za rok 2006. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu Dlouhodobého záměru fakulty a vyjádřilo se 
k rozpočtu, který dnes bude předložen AS DIFA JAMU. Rozpočet Studia Marta byl po 
připomínkování vedoucího studia částečně posílen na úkor rozpočtu Zahraničního oddělení 
DIFA. 

 Tajemník DIFA informoval o průběhu školení o BOZP v prostorách Kabinetu múz, které 
proběhlo za mizivé účasti studentů i pedagogů (s výjimkou hojné účasti ateliéru DV). 

 Na příštím zasedání rozšířeného kolegia děkana budou pedagogové poučeni o novém 
systému zapůjčování technického vybavení ateliérů studentům DIFA.  

 Kolegium děkana projednalo přípravu nového dramaturgického plánu Studia Marta na 
příští akademický rok. 

II.   Studijní záležitosti: 
 Tajemník DIFA informoval, že Hudební fakulta JAMU projevila zájem o využití prostoru 

Kabinetu múz pro svou výuku. Kolegium děkana záležitost projednalo, fakulta však 
v současné době neplánuje v těchto prostorách uskutečňovat pravidelnou  výuku, vzhledem 
k tomu, že potřebuje tyto prostory k výuce a realizaci praktických projektů.  

 Do 21.5. 2007 je třeba odevzdat podklady pro tvorbu studijních plánů na akademický rok 
2007/2008. Do předmětů základu oboru či osobní specializace lze také zařazovat předměty 
nabízené v rámci projektu ESF „Inovace v oblasti multimediální tvorby“.  
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 Příští akademický rok bude zaveden nový předmět doc. P. Osolsobě „Kulturní kořeny 
Evropy“. Kolegium zároveň projednalo nejvhodnější čas v rámci rozvrhu, a sice čtvrtek od 
8.30 hod. 

III. Zahraniční záležitosti: 
 Organizátoři divadelního festivalu ve Varšavě vybrali k účasti inscenaci „Hra na Leara...“ 

přesto, že DIFA tento návrh stáhla a nominovala k výběru inscenaci KSFT. „Hra na Leara...“ 
nebude DIFA na festivalu reprezentovat z důvodů časové vytíženosti studentů 4. ČH. prof. 
Oslzlý projevil zájem na 3 dny navštívit festival. 

 Kolegium děkana navrhlo představení studentky E. Rysové „Noc vrahů“ na 
Východoevropském studentském divadelním festivalu v Hannoveru, který se bude konat 6. – 
9. 11. 2007. 

 Kolegium děkana dále schválilo účast 4 – 6 studentů 2. ročníku muzikálu na dvouměsíční 
(srpen – září 2007) pobyt na škole Performing Atrs Studios ve Vídni, kde by nastudovali 
muzikál „High School Musical“. 

IV. Projekty a granty: 
 Dne 20. 4. bylo na rektorát JAMU odevzdáno 21 návrhů projektů FRVŠ na rok 2008. 

Rektorát bude projekty připomínkovat. Podání projektů na ARVŠ nejpozději do 27. 4. 2007. 

 

 

zapsala: L. Abou       verifikoval: O. Vodička 
 


